
Svar fra Lillestrøm FrP 
 

Arealforvaltning og lokalmiljø 
 

1. Lillestrøm FrP vil forsøke å unngå bygging på dyrket mark, og i de tilfellene hvor dette 
likevel skjer, vil vi stille krav til at matjorda blir ivaretatt til landbruksformål. 

 
2. Lillestrøm FrP anser at vi har god oversikt over naturverdiene i kommunen 
 
3. Lovverket definerer hvilken kunnskap som skal innhentes i forbindelse med 

arealforvaltningen. Vi mener dette er tilstrekkelig. 
 
4. Fremskrittspartiet mener vi har god oversikt over naturverdiene i kommunen, og vil 

derfor ikke prioritere arbeid med dette. 
 
5. Fremskrittspartiet er opptatt av at vi skal ha tilstrekkelig energi. Lillestrøm FrP ønsker 

ikke vindmølleparker i kommunen, men har ingen prinsipielle innvendinger mot 
utbygging av solcelleparker. 

 
6. Lillestrøm FrP mener det er områder i Lillestrøm kommune som er godt egnet til å 

bygge hytter, eksempelvis på Enebakkneset.  
 
7. Lillestrøm FrP ønsker først og fremst å iverksette klimatiltak der dette er realistisk og 

økonomisk lønnsomt. Vi har imidlertid ingen illusjon om at kommunen skal nå sitt 
urealistiske mål om å være klimanøytral i 2027.  

 
8. Lillestrøm FrP har ingen planer om å starte med restaurering av natur i Lillestrøm 

kommune. 
  
9. Lillestrøm FrP har ingen planer om å starte med restaurering av natur i Lillestrøm 

kommune. 
 

Jordvern og matsikkerhet 
 

10. Lillestrøm FrP har ikke planer om å initiere økt selvforsyning av mat. Medberegnet 
norsk sjømatproduksjon er vi heldigvis selvforsynt med mat i Norge. 

 
11. Nei 
 
12. Lillestrøm FrP vil gjøre selvstendige vurderinger av hva vi mener innbyggere og 

Lillestrøm kommune skal belastes med, for å nå miljømyndighetenes mål. Vi vil 
forvente at også staten bidrar i et spleiselag for å få en renere Oslofjord. Utfordringen 
med nitrogen i Oslofjorden kommer fra store områder, og tillegg til avløp fra 
kommuner gjelder det også utslipp fra næringsliv og landbruket. 

 

Skog/marka 
 

13. Lillestrøm FrP mener vi allerede har et godt kunnskapsgrunnlag. 
 
14. Hvilket nivå FN ønsker for verning er ikke relevant for Lillestrøm FrPs vurderinger av 

vernespørsmål. 
 
15. Lillestrøm FrP ser ikke noe umiddelbart behov for ytterligere vern av skog og mark i 

Lillestrøm kommune 
 



16. Nei 
 
17. Nei 
 
18. Lillestrøm FrP er opptatt av at skogbruket skal kunne drives rasjonelt. Vi mener dette 

gjøres på en hensiktsmessig måte i dag. 
 
19. Lillestrøm FrP er godt fornøyd med hvordan dette er organisert i dag. 
 
20. Nei 

 

Stedsidentitet 
 

21. Det er allerede igangsatt arbeid for å ta vare på raviner i Lillestrøm. Lillestrøm FrP har 
ikke ambisjoner om å utvikle landskapet ytterligere. 

 
22. Nei, Lillestrøm FrP ser ikke behov for dette. 
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